
Protokół Nr XIII/04
------------------------------------------------------------------------------------------------------

z  sesji Rady Miejskiej w Dobrej odbytej 30 czerwca 2004 r. w sali 
konferencyjnej  Domu Kultury w Dobrej

 
Przewodniczący Rady Miejskiej  Eugeniusz Żerkowski  o godz.  900 otworzył 

XIII  sesję  Rady  Miejskiej  w  Dobrej  stwierdzając,  że  na  stan  15  radnych  Rady 
Miejskiej w Dobrej w sesji bierze udział 13 radnych, co stanowi quorum, przy którym 
Rada może obradować i podejmować uchwały.
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski poinformował, że w posiedzeniu udział 
biorą  zaproszeni  goście:  przedstawiciel  Związku  Międzygminnego  Gmin  „Czyste 
Miasto, Czysta Gmina” – p. Tomasz Marszał, kierownicy jednostek, zakładów pracy, 
przedstawiciele  samorządów  miasta  i  wsi  oraz  Burmistrz  Dobrej  –  p.  Marianna 
Ochocka, Sekretarz Dobrej – p. Bogdan Kmieć, Skarbnik Dobrej – p. Beata Kmieć.
Listy obecności zaproszonych gości stanowią załączniki nr 2 i 3 do protokółu.
Protokołowała obrady – Barbara Kominiarczyk – inspektor UM w Dobrej.

Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad.

Przewodniczący  przedstawił  porządek  obrad  XIII  sesji  Rady  Miejskiej  w 
Dobrej, który został przekazany radnym wraz z zaproszeniami na posiedzenia.

Porządek obrad :

1. Otwarcie Sesji.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Przedstawienie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Sprawy samorządu.
7. Sprawozdanie Burmistrza Dobrej z realizacji uchwał i działalności 

międzysesyjnej.
8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany budżetu na rok 2004 – nr XIII/84/04



2) zatwierdzenia  taryfy  za  zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę  i  zbiorowe 
odprowadzanie ścieków. – nr XIII/85/04

3) ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Dobra – nr XIII/86/04

4) uchwalenia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy i Miasta Dobra na 
lata 2004 – 2014 – nr XIII/87/04

5) zmiany statutu Związku Międzygminnego Wodociągów i Kanalizacji w 
Koninie – nr XII/88/04

6) programu „Tam gdzie nie ma przedszkoli” – nr XIII/89/04 

7) ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę Dobra przedszkoli i oddziałów 
przedszkolnych przy szkołach podstawowych – nr XIII/90/04

8) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 
i specjalistyczne usługi opiekuńcze – nr XIII/91/04.

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
10. Wolne wnioski.

ad: 4. 
Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji.

 Przewodniczący oznajmił,  iż  protokół Nr XII/2004 z poprzedniej  sesji  Rady 
Miejskiej w Dobrej był wyłożony do wglądu przed posiedzeniem Rady.

Przewodniczący  stwierdził,  że  jest  napisany  zgodnie  z  przebiegiem  sesji  i 
zgłosił  wniosek o nie  odczytywanie  protokołu,  ponieważ jest  do  wglądu w biurze 
Rady, w godzinach pracy urzędu.
Wniosek został przyjęty przez Radę jednogłośnie tj. na 12 radnych za jego przyjęciem 
głosowało 12, przeciw--------, gł. wstrzymujące--------. 
Protokół  nr  XII/2002  sesji  Rady  Miejskiej  w  Dobrej  z  dnia  29.04.2004  r.  został 
jednogłośnie przyjęty przez Radę, bez odczytywania.

Na obrady Rady przybył radny Michał Błazełek – w sesji bierze udział 13 radnych.
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ad: 5.
Interpelacje i zapytania radnych.

Radny Henryk Gręzicki prosił o wyjaśnienie spraw:
1) uregulowanie własności garaży OSP w Dobrej
2) rozwiązanie sprawy placu targowego w Dobrej poprzez  wykup „Zieleniaka” od 

Wyznaniowej Gminy Żydowskiej przez Gminę Dobra
3) zatrudnianie osób w ramach prac interwencyjnych
4) sprawa zagospodarowania budynku po SKR na Długiej Wsi – na jakiej podstawie 

została  zawarta umowa z  p.  Potyralskim na jego użytkowanie oraz  na  jaki  cel 
powinien zostać on przeznaczony?

5) przedstawienie sytuacji ochrony i opieki zdrowotnej
Zapytał kiedy zostanie podjęta uchwała w sprawie budowy hali sportowej?
Poprosił  o  usunięcie  niepotrzebnych  gałęzi  drzew  rosnących  na  ul.  Kościuszki  w 
Dobrej. 

Na obrady Rady przybył radny Kazimierz Jasiński – w sesji bierze udział 14 radnych.

ad:  6.
Sprawy samorządu.

Pan Józef Frątczak (soł. Piekary) prosił o uporządkowanie ewidencji ludności w 
gminie, ponieważ w sołectwie poszukiwane są przez Policję osoby, które nie są tam 
zamieszkałe.

Wnioskował  również  o  realizację  całości  zamówienia  na  żwir  do  napraw 
bieżących drogi w Piekarach, gdyż do tej pory p. Olejnik skierował jedynie połowę 
zamówionego materiału. 

Odpowiedzi na wnioski zostały zawarte w pkt. 9.
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ad: 7. 
Sprawozdanie Burmistrza Dobrej z realizacji uchwał

i działalności międzysesyjnej.

Burmistrz  Dobrej  –  p.  Marianna  Ochocka  o  przedstawiła  sprawozdanie  z 
wykonania uchwał Rady Miejskiej w Dobrej i z działalności międzysesyjnej.
Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.
Do przedstawionej informacji nie zgłoszono zapytań.

ad: 8.
Podjęcie uchwał

1) Zmiany budżetu na 2004 r.

Na prośbę przewodniczącego zmiany budżetu na 2004 r.,  zgodnie z uchwałą 
przedstawiła Skarbnik Dobrej – p. Beata Kmieć.

Przewodniczący Piotr Bernard Stencel przedstawił pozytywną opinię Komisji 
Budżetowej i Mienia Komunalnego do projektu uchwały oraz zaproponowanych przez 
p. Skarbnik zmian na sesji.

Radny  Michał  Błazełek  przewodniczący  Komisji  Socjalno  –  Społecznej 
oświadczył, że również Komisja Socjalno – Społeczna wydała pozytywną opinię do 
zaproponowanych zmian budżetu.

Przewodniczący  Eugeniusz  Żerkowski  zarządził  przegłosowanie  projektu 
uchwały w sprawie zmiany budżetu na 2004 r. 

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 14 radnych obecnych na sali 
podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw---------, głosy 
wstrzymujące--------.

Uchwała  Nr  XIII/84/04  Rady Miejskiej  w Dobrej  z  dnia  30.06.2004 r.  w sprawie 
zmiany budżetu na 2004 r. stanowi załącznik nr 5 do protokołu.
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2) Zatwierdzenie taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 
i zbiorowe odprowadzanie ścieków

P.  Burmistrz  Marianna  Ochocka  zaproponowała  zatwierdzenie  taryfy  za 
zbiorowe zaopatrzenie w wodę w wysokości:
- gospodarstwa domowe i pozostałe (opłata zmienna) 2,13 zł/m3

- gospodarstwa domowe i pozostałe (opłata stała) 3,21 za 1 pkt/m-c
oraz za odprowadzane ścieki
- gospodarstwa domowe i pozostałe (ścieki z kolektora) 2,35 zł/m3

- gospodarstwa domowe i pozostałe (ścieki dowożone) 2,90 zł/m3

które  to  stawki  zostały  wyliczone  przez  Zakład  Gospodarki  Komunalnej  i 
Mieszkaniowej  w  Dobrej  na  podstawie  kalkulacji  cen  za  wodę  i  odprowadzanie 
ścieków.
P. Burmistrz zakomunikowała, że wszystkie stawki zostały przedstawione brutto i będą 
one obowiązywał na okres jednego roku.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Mienia  Komunalnego  Piotr  Bernard 
Stencel przedłożył opinię zgodną z projektem uchwały.

 
Przewodniczący Komisji  Socjalno – Społecznej Michał Błazełek przedstawił 

pozytywną opinię nt. projektu uchwały przyjętą przez Komisję.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Dobrej  Eugeniusz  Żerkowski  zarządził 
przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  taryfy  za  zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków.

Uchwała została przyjęta przez Radę większością głosów tj. na 14 radnych obecnych 
na sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 12 radnych, przeciw – 2, głosy 
wstrzymujące--------.

Uchwała  Nr  XIII/85/04  Rady Miejskiej  w Dobrej  z  dnia  30.06.2004 r.  w sprawie 
zatwierdzenia  taryfy  za  zbiorowe zaopatrzenie  w wodę  i  zbiorowe odprowadzanie 
ścieków stanowi załącznik nr 6 do protokołu.
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3) Ustalenie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 
zasobu Gminy Dobra – nr XIII/86/04

P.  Burmistrz  Marianna  Ochocka  poinformowała,  iż  ustalenie  zasad 
wynajmowania lokali w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Dobra przyczyni się do 
uporządkowania gospodarki mieszkaniowej w gminie. 
Przekazała  informację  o  oddaniu  w  zarząd  Zakładowi  Gospodarki  Komunalnej  i 
Mieszkaniowej w Dobrej  całego zasobu lokali komunalnych z terenu gminy Dobra. 
Następnie przedstawiła propozycje uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Mienia  Komunalnego  Piotr  Bernard 
Stencel  poinformował  o  pozytywnej  opinii  Komisji  do  przedstawionego  projektu 
uchwały. 

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Michał Błazełek oświadczył, że 
także Komisja Socjalno – Społeczna przyjęła pozytywną opinię.

Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 
ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 
Gminy Dobra do przegłosowania. 

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 14 radnych obecnych na sali 
podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw---------, głosy 
wstrzymujące--------.

Uchwała  Nr  XIII/86/04  Rady Miejskiej  w Dobrej  z  dnia  30.06.2004 r.  w sprawie 
ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 
Gminy Dobra stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

4) Uchwalenie Programu Ochrony Środowiska dla Gminy i Miasta Dobra
 na lata 2004 – 2014

P.  Burmistrz  Marianna  Ochocka  oznajmiła,  że  projekt  dotyczy  uchwalenia 
Programu Ochrony Środowiska dla Gminy i Miasta Dobra na lata 2004 – 2014.
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Poinformowała, że częścią Programu jest Wspólny Plan Gospodarki Odpadami gmin 
członków  Związku,  przyjęty  uchwałą  Nr  VII/30/04  Zgromadzenia  Związku 
Komunalnego Gmin „Czyste Miasto,  Czysta Gmina” z dnia 29 maja 2004 roku w 
sprawie  przyjęcia  Wspólnego  Planu  Gospodarki  Odpadami  na  obszarze  działania 
Związku Komunalnego Gmin „Czyste Miasto, Czysta Gmina”
Zaproponowała,  aby niektóre informacje  dotyczące „Wspólnego planu …” omówił 
przedstawiciel Związku „Czyste Miasto, Czysta Gmina” – p. Tomasz Marszał.
Wyjaśniła, iż Gmina Dobra należy do tego Związku, który wspólnie z innymi gminami 
buduje zakład utylizacji odpadów komunalnych.

Pan Tomasz Marszał poinformował o funkcjonowaniu zakładu w Prażuchach 
koło Cekowa oraz o selektywnej zbiórce odpadów (załącznik nr 8).

Radny Wiesław Ignaczak zapytał jak przedstawia się sprawa rozbiórka pokryć 
dachu azbeztowych oraz  czy  jest  możliwość uzyskania  środków na ten cel,  a  pan 
Marian Zakolski  (soł.  Zagaj)  prosił  o  informację,  czy obecnie  jest  możliwe krycie 
dachu płytami azbestowymi.

P.  T.  Marszał  poinformował  o  rozbiórce  azbestu,  której  może  dokonać 
wyspecjalizowana  firma,  ponieważ  w  trakcie  demontażu  jest  on  niebezpieczny. 
Wyjaśnił, iż sprawą wymiany azbestu powinien zająć się powiat. 
W odpowiedzi na zapytanie p. Zakolskiego wyjaśnił, że starosta nie wyda decyzji na 
wykonanie azbestowego pokrycia dachu.

Radny Henryk Gręzicki zapytał o możliwość zatrudnienia mieszkańców gminy 
w zakładzie utylizacji.

Natomiast  radny  Paweł  Janicki  prosił  o  wyjaśnienie  wysokości  opłat  za 
przyjęcie odpadów komunalnych z gmin należących do Związku i innych?

Pan Tomasz Marszał wyjaśnił,  iż gminy aktualnie przystępujące do Związku 
muszą  wyrównywać  wysokość  składki  wraz  z  opłatami  z  tytułu  inflacji  od  dnia 
rozpoczęcia płatności przez gminy już należące. Wysokość opłat zostanie ustalona po 
odbiorze do użytku zakładu.

Poinformował, że mieszkańcy z gminy Dobra będą mogli znaleźć zatrudnienie 
po oddaniu inwestycji do użytku.
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Radny Paweł Janicki prosił o odpowiedź w jaki sposób zostanie zorganizowany 
odbiór śmieci, czy gmina będzie musiała je dostarczać, czy Związek sam zaplanuje 
odbiór.

P. Marszał stwierdził, że zakład utylizacji będzie dostarczał odpady komunalne 
dużymi  kontenerami,  natomiast  zbiórka  na  terenie  gminy  będzie  musiała  zostać 
zorganizowana przez aktualnych odbiorców.

Radny  Paweł  Janicki  zwrócił  uwagę  na  niekorzystne  odległości  gminy  od 
zakładu  w  stosunku  do  Cekowa,  czy  Kalisza.  Zapytał  czy  będą  w  takiej  sytuacji 
różnice w cenach odbioru nieczystości?

Pan  Tomasz  Marszał  odpowiedział,  iż  dla  zakładu  najkorzystniejsze  byłyby 
jednakowe ceny dla wszystkich, jednakże w Kaliszu już obecnie myśli się o zbiórce 
selektywnej, w Dobrej natomiast Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 
Dobrej i firma EKO – GAB działają na innych zasadach.
Nadmienił o obowiązku gminy gospodarowania odpadami komunalnymi, gdy brak na 
ten  cel  odpowiednich  środków  finansowych,  gdyż  dochody  z  tytułu  wywozu 
nieczystości uzyskują firmy świadczące usługi.
Poinformował  o  powstaniu  Związku Związków Gmin,  który  wystąpi  z  propozycją 
zmiany ustawy.  Przedstawił  także propozycję  podziału  gminy na tereny,  z  których 
odpady komunalne będą wywoziły wybrane firmy.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Mienia  Komunalnego  Piotr  Bernard 
Stencel  zapytał,  czy dostarczone zostały poprawione projekty Programu, zgodnie z 
propozycjami Komisji i czy jest jeden egzemplarz dla przewodniczącego.
P. Burmistrz poinformowała, iż radny otrzyma cały komplet materiałów.
Następnie przewodniczący Piotr Bernard Stencel oświadczył, iż Komisja pozytywnie 
zaakceptowała zaproponowany projekt uchwały.

Radny  Michał  Błazełek  przewodniczący  Komisji  Socjalno  –  Społecznej 
poinformował o przyjęciu pozytywnej opinii Komisji.

Przewodniczący  Eugeniusz  Żerkowski  odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie 
uchwalenia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy i Miasta Dobra na lata 2004 – 
2014 oraz zarządził głosowanie. 
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Projekt uchwały został przyjęty przez Radę jednogłośnie tj. na 14 radnych obecnych 
na sali podczas głosowania za jego przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw---------, 
głosy wstrzymujące--------.

Uchwała  Nr  XIII/87/04  Rady Miejskiej  w Dobrej  z  dnia  30.06.2004 r.  w sprawie 
uchwalenia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy i Miasta Dobra na lata 2004 – 
2014 stanowi załącznik nr 9  do protokołu.

Przewodniczący ogłosił 10 min. przerwę w obradach.
Wznawiając obrady Rady po przerwie przewodniczący oddał głos p. Burmistrz.

5) Zmiana statutu Związku Międzygminnego Wodociągów i Kanalizacji w Koninie

Burmistrz  Dobrej  p.  Marianna  Ochocka  wyjaśniła,  że  wszelkie  zmiany  w 
statucie  Związku  Międzygminnego  Wodociągów  i  Kanalizacji  muszą  swoimi 
uchwałami przyjąć rady gmin, które należą do tego Związku.

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii Komisji.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Mienia  Komunalnego  Piotr  Bernard 
Stencel  i  Komisji  Socjalno  –  Społecznej  Michał  Błazełek  przedstawili  pozytywne 
opinie do projektu uchwały.

Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski poddał projekt w sprawie zmiany statutu 
Związku  Międzygminnego  Wodociągów  i  Kanalizacji  w  Koninie uchwały  pod 
głosowanie.

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 14 radnych obecnych na sali 
podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw---------, głosy 
wstrzymujące--------.
Uchwała  Nr  XIII/88/04  Rady Miejskiej  w Dobrej  z  dnia  30.06.2004 r.  w sprawie 
zmiany  statutu  Związku  Międzygminnego  Wodociągów  i  Kanalizacji  w  Koninie 
stanowi załącznik nr 10 do protokołu.
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6) Program „Tam gdzie nie ma przedszkoli” 

Burmistrz Dobrej poinformowała o zakończeniu programu pilotażowego „Tam 
gdzie nie ma przedszkoli”, który to program był prowadzony w 8 gminach, obecnie 
jest on w 11 gminach.

 Zaproponowała przedłużenie realizacji programu edukacyjnego w okresie od 1 
lipca 2004 r. do 31 grudnia 2006 r. 

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Mienia  Komunalnego  Piotr  Bernard 
Stencel stwierdził, że Komisja przyjęła pozytywną opinię do projektu.

Radny  Michał  Błazełek  przewodniczący  Komisji  Socjalno  –  Społecznej 
oświadczył,  że  również  Komisja  Socjalno  –  Społeczna  zaakceptowała  pozytywną 
opinię.

Przewodniczący  Eugeniusz  Żerkowski  zarządził  przegłosowanie  projektu 
uchwały w sprawie programu „Tam gdzie nie ma przedszkoli”.

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 14 radnych obecnych na sali 
podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw---------, głosy 
wstrzymujące--------.

Uchwała  Nr  XIII/89/04  Rady Miejskiej  w Dobrej  z  dnia  30.06.2004 r.  w sprawie 
programu „Tam gdzie nie ma przedszkoli” stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

6) Ustalenie sieci prowadzonych przez Gminę Dobra przedszkoli i oddziałów 
przedszkolnych przy szkołach podstawowych

P. Burmistrz przedstawiła sieć prowadzonych przez Gminę Dobra publicznych 
przedszkoli i oddziałów przedszkolnych przy szkołach podstawowych:
1. Przedszkole Samorządowe w Dobrej
2. Przedszkole Samorządowe w Piekarach.
3. Oddział przedszkolny w Szkole Podstawowej w Strachocicach.
4. Oddział przedszkolny w Szkole Podstawowej w Dąbrowicy.

10



5. Oddział przedszkolny w szkole podstawowej w Zespole – Szkolno Przedszkolnym 
w Piekarach.

która to sieć będzie funkcjonowała od dnia 1 września 2004 r.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Mienia  Komunalnego  Piotr  Bernard 
Stencel poinformował o przyjęciu opinii zgodnej z projektem uchwały.

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Michał Błazełek oświadczył, że 
Komisj przyjęła pozytywną opinię.

Przewodniczący  Eugeniusz  Żerkowski  zarządził  przegłosowanie  projektu 
uchwały w sprawie  ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę Dobra przedszkoli i 
oddziałów przedszkolnych przy szkołach podstawowych

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 14 radnych obecnych na sali 
podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw---------, głosy 
wstrzymujące--------.

Uchwała  Nr  XIII/90/04  Rady Miejskiej  w Dobrej  z  dnia  30.06.2004 r.  w sprawie 
ustalenia  sieci  prowadzonych  przez  Gminę  Dobra  przedszkoli  i  oddziałów 
przedszkolnych przy szkołach podstawowych stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

8) Uchwalenie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze

P. Marianna Ochocka – Burmistrz Dobrej przedstawiła szczegółowe warunki 
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze 
zgodne z uchwałą.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Mienia  Komunalnego  Piotr  Bernard 
Stencel  i  przewodniczący  Komisji  Socjalno  –  Społecznej  Michał  Błazełek 

11



poinformowali o pozytywnych opiniach obu Komisji do zaproponowanego projektu 
uchwały.

Przewodniczący  Eugeniusz  Żerkowski  zarządził  przegłosowanie  projektu 
uchwały w sprawie  szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 14 radnych obecnych na sali 
podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw---------, głosy 
wstrzymujące--------.

Uchwała  Nr  XIII/91/04  Rady Miejskiej  w Dobrej  z  dnia  30.06.2004 r.  w sprawie 
szczegółowych  warunków  przyznawania  i  odpłatności  za  usługi  opiekuńcze  i 
specjalistyczne usługi opiekuńcze stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

ad: 9.
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

P.  Burmistrz  odpowiedziała,  że  sprawa garaży straży zostanie  rozwiązana w 
najbliższym terminie, po uregulowaniu własności gruntów z p. Bałwas.
Następnie  Gmina  będzie  mogła  przekazać  mienie  komunalne  Zarządowi  OSP  w 
Dobrej.
Dodała, iż gmina nie posiada żadnych rozliczeń z p. Bałwas, dodatkowo nie może być 
stroną  w  sprawie  i  w  przypadku  konieczności  skierowania  sprawy  do  sądu 
odpowiednie działki zostaną przekazane Zarządowi OSP.

Radny Henryk Gręzicki zapytał dlaczego p. Burmistrz zaprosiła na posiedzenie 
Komisji osobę, która chce wydzierżawić garaże na okres 10 lat,  skoro mogłoby to 
odsunąć w czasie przekazanie garaży OSP.

Burmistrz  Dobrej  wyjaśniła,  że  radny  wiąże  dwie  sprawy  –  przekazanie 
gruntów z wydzierżawieniem lokalu będącego własnością Gminy.

Na  temat  placu  targowego  poinformowała  o  prowadzonych  rozmowach  z 
Wyznaniową  Gminą  Żydowską.  Zawiadomiła  o  możliwości  nieodpłatnego 
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przekazania Gminie Dobra placu targowego przez Związek Żydowski w zamian za 
wykonanie tablicy upamiętniającej własność żydowską.
Dodała informację o braku środków na wykonanie nowego placu targowego.

W sprawie budowy hali sportowej odpowiedziała, iż inicjatywę uchwałodawczą mają 
również radni. Jeśli chodzi o jej budowę obecnie jest niemożliwe ze względu na brak 
możliwości finansowych gminy.
P.  Burmistrz  stwierdziła,  że  nie  kwestionuje  konieczności  rozbudowy  zaplecza 
sportowego, w tym również hali sportowej.

W odpowiedzi na zapytanie dotyczące prac interwencyjnych p. Burmistrz wyjaśniła, 
że prace te inicjowane są przez Powiatowy Urząd Pracy, który kieruje na możliwość 
zatrudnienia odpowiednie osoby.
Stwierdziła,  iż w bieżącym roku gmina współpracowała w realizacji  następujących 
programów:
„Aktywna Wieś” – PUP zaproponował wnioskowanie o zatrudnienie 6 absolwentów z 
ukończonym co najmniej licencjatem, jednakże 5 zaproponowanych osób odmówiło 
pracy.
„Fundusze  Europejskie”  –  1  osoba  została  zatrudniona  do  pomocy  wypełniania 
wniosków o renty strukturalne.
„Zielona Szkoła” – zatrudniono 4 osoby, jedynie w Zakładzie Gospodarki Komunalnej 
i  Mieszkaniowej  w  Dobrej  zatrudnione  zostaną  2  osoby  w  ramach  prac 
interwencyjnych.
Wyjaśniła,  że  w  przypadku  zatrudnienia  osób  w  ramach  prac  interwencyjnych, 
zatrudniający musi pokryć 50% wynagrodzenia.

Na następne interpelacje Burmistrz Dobrej odpowiedziała:
• sprawa  zagospodarowania  budynku  po  SKR  na  Długiej  Wsi –  budynek  jest 

wykorzystywany  przez  p.  Potyralskiego,  który  działalność  tartaczną  ma 
zarejestrowaną  w  miejscu  zamieszkania  tj.  w  gminie  Przykona.  Dodatkowa 
produkcja to hodowla gęsi.

Radny Henryk Gręzicki oświadczył, że rozmawiał z lekarzem weterynarii, który 
poinformował  radnego  o  wydawaniu  decyzji  na  działalność  gospodarczą  w 
miejscu prowadzenia tejże działalności. 
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Burmistrz  poinformowała  o  zmianie  przepisów  i  rejestrowaniu  działalności  w 
miejscu zameldowania, natomiast gmina pobiera podatki ………….
Sekretarz Dobrej – p. Bogdan Kmieć dodał, że p. Potyralski jest rolnikiem i może 
prowadzić hodowlę gęsi w swojej posiadłości.

• przedstawienie sytuacji ochrony i opieki zdrowotnej – gmina nie zatrudnia lekarzy, 
umowy z lekarzami podpisywane są przez Narodowy Fundusz Ochrony Zdrowia. 
Gmina jedynie wydzierżawia lokal lekarzom i pielęgniarkom do świadczenia usług 
medycznych.  W  przypadku,  gdy  mieszkańcy  są  niezadowoleni  z  usług 
medycznych, swoje uwagi powinni kierować do NFOZ.
P.  Burmistrz  powiadomiła,  że  na  prośbę  większej  ilości  mieszkańców  ich 
zgłoszone skargi mogą zostać razem przesłane przez tut. Urząd.

• obcięcie drzew rosnących na ul. Kościuszki – wyjaśnień udzieliła p. M Osiwała 
(kier. ZGKiM w Dobrej), która poinformowała o braku umowy na na utrzymanie 
drzew  rosnących  przy  ulicach  wojewódzkich  i  powiatowych,  a  ul.  Kościuszki 
należy  do  dróg  powiatowych.  Pani  kierownik  obiecała,  iż  na  prośbę  radnego 
zostaną obcięte niepotrzebne gałęzie drzew na tej ulicy. 

Na zapytanie p. J. Frątczaka Burmistrz Dobrej p. Marianna Ochocka odpowiedziała, 
że w przypadku zameldowania zależy ono od obywatela i sprawdzenie prawidłowego 
meldunku należy do kompetencji policji.

Jeśli chodzi o naprawę drogi p. Burmistrz oznajmiła, że uwagi do wykonania zadań 
należy  zgłaszać  bezpośrednio  do  Burmistrza,  ponieważ  realizacja  całości 
wcześniejszych  planów mogła  nie  zostać  wykonana  ze  względu na  brak  środków. 
Poinformowała o przekazaniu pracownikowi zalecenia o wydawania oszczędniejszych 
zleceń na wywóz żwiru na drogi.
P. Burmistrz zaproponowała dokładne wyjaśnienie sprawy w Urzędzie. 

Pan  Marian  Zakolski  (soł.  Zagaj)  zwrócił  uwagę  na  konieczność  usunięcia 
suchych topoli  na drodze Rzechta – Miłkowice, które stwarzają niebezpieczeństwo 
użytkownikom drogi.

Burmistrz  Dobrej  poinformowała  o  przekazywaniu  wniosków  w  sprawie 
usunięcia drzew do odpowiednich Zarządów dróg.
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Radny Paweł Janicki zauważył, że radny Henryk Gręzicki zgłosił  wniosek o 
zatruwaniu  środowiska  przez  p.Potyralskiego  i  p.  Burmistrz  powinna  sprawę  tą 
przekazać  odpowiednim  służbom,  a  nie  powoływać  Komisję  z  radnych  celem 
wyjaśnienia sprawy.

ad: 10.
Wolne wnioski.

Pan  Bogdan  Kmieć  –  Sekretarz  Dobrej  poinformował  o  terminie  Dożynek 
Gminnych w dniu 22 sierpnia 2004 r. Prosił sołtysów o propozycje, który samorząd 
wiejski z pomocą gminy mógłby zorganizować dożynki.
W przypadku braku propozycji zostaną one zorganizowane na stadionie w Dobrej.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Mienia  Komunalnego  Piotr  Bernard 
Stencel przypomniał, że p. Burmistrz na posiedzeniu Komisji została zobligowana do 
przygotowanie pewnych danych, dlatego poprosił o przedstawienie informacji.
 

W imieniu Burmistrza Dobrej informację przedstawiła pani Małgorzata Osiwała 
–  kierownik  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  w  Dobrej,  która 
poinformowała  o  wykonano  34  przyłączy  do  kolektora  sanitarnego  w  blokach  w 
Dobrej oraz 29 przyłączy do posesji na ul. Kilińskiego. Stwierdziła, że pozostały do 
wykonania 22 przyłącza na ul. Kilińskiego. 
Przedstawiła  informację  o  rozmowach  prowadzonych  z  właścicielami  22  posesji, 
którzy nie zrealizowali przyłączy z powodu trudnej sytuacji finansowej.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Mienia  Komunalnego  Piotr  Bernard 
Stencel  zauważył,  że  p.  kierownik  ZGKiM uświadomiła,  jak  pieniądze  uciekają  z 
budżetu gminy, gdyż osoby zobowiązane do wykonanie przyłączy do kolektora nie 
realizują regulaminu uchwalonego przez radę gminy. Tym samym brak dochodów za 
produkowane ścieki.
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Radny Paweł Janicki stwierdził, iż co roku będzie większa liczba przyłączy do 
kolektora, jednak stawki za odprowadzanie ścieków są corocznie wyższe a miały się 
obniżać

Radny  zgłosił  wniosek  o  przedstawienie  przez  p.  Burmistrz  informacji  nt. 
rozwiązania sprawy przyłączy. 

W związku  z  tym,  że  porządek  XIII  sesji  Rady  Miejskiej  w  Dobrej  został 
wyczerpany przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej Eugeniusz Żerkowski o godz. 
1105 zakończył  obrady  XIII  sesji  dziękując  wszystkim  za  przybycie  i  udział  w 
obradach.

     Protokołowała :        Przewodniczył :
                                Przewodniczący

       I n s p e k t o r                    Rady Miejskiej

/-/ Barbara Kominiarczyk                                      /-/ Eugeniusz Żerkowski 
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